



MOBILE APPLICATION

For better service, an appointment is required to meet with a CANB staff.

Name of applicant: _____

Business name: _____

Certified license #:

Expiry date: _____

Address: _____

City: _____

Postal code: _____

Business telephone #: _____

E-mail: _____

Region(s) where services will be offered (County): _____

In order to qualify for a mobile license, you must be a holder of a valid cosmetology license. The mobile license will enable you to perform cosmetology services outside of a registered salon, such as a client's home, office, hotel/motel, but excluding hospitals and nursing homes where an established salon is designated to the residents of the home or patient of the hospital.

POLICIES #2

INFECTION CONTROL AND PREVENTION

YOUR INITIALS

- A Implements and equipment which are or may be used on more than one customer and which come in direct contact with the customer must be thoroughly cleaned after each use and be maintained in a clean condition at all times.
- B Implements used for cosmetology services, after final use on a client and before being used on another client must be rinsed and washed immediately after and subjected to an appropriate disinfectant in accordance with the manufacturer's instructions, then stored in a clean covered space.
- C Wax pots must be covered, and only single use disposable applicators are permitted for all waxing services; no double dipping
- D Gloves should be available for employees to use when needed.
- E Porous items must be discarded after each use
- I Cosmetologists must wash their hands thoroughly before performing a service.
- K Cosmetologists must have a covered container for disinfection purposes.

POLICIES #3

MOBILE

YOUR INITIALS

- A Cosmetologists wishing to offer services outside of the cosmetology salon must obtain a mobile license by submitting an application, paying the required fees and adhering to the infection control/prevention policies.
- B A valid mobile license must be included with your carrying case and must be renewed annually.
- C Mobile equipment is used to provide mobile cosmetology services and is not permanently fixed in a cosmetology establishment.
- D Anyone performing mobile services for more than 10 hours per week will be required to possess a mobile license which will be renewed separately from other licenses and permits.

LIST OF DISINFECTANTS AND SANITIZERS INCLUDED IN YOUR MOBILE KIT

METHOD OF PAYMENT

I have enclosed a cheque or money order, in the amount of **\$224.00**, for the mobile application fee and **\$60** for the permit.

I have paid with a credit card, on the website or over the phone, in the amount of **\$224.00**, for the mobile application fee and **\$60** for the permit.

Once the mobile application is approved, you will receive your mobile license and certificate by mail. Your mobile cosmetology license will be valid for one (1) year and must be renewed prior to the expiry date. The annual renewal fee for the mobile cosmetologist is \$125.00.

I have read the rules and regulations for a mobile cosmetology license and I understand that the mobile license does not permit me to offer cosmetology services in my personal residence. I agree that, upon receiving said license, I will abide by all by-laws and regulations for a mobile license and the sanitation/disinfectant requirements set forth by the COSMETOLOGY ASSOCIATION OF NEW BRUNSWICK.

I agree to allow the CANB to give my business telephone number when contacted for Mobile Cosmetologists in my region.

Signature of applicant

Date

Please send to the Cosmetology Association of New Brunswick:

Mail	E-mail	Fax
220 Whiting Road Fredericton, NB E3B 5V5	saloninfo@canb.ca	(506) 458-1354



ENREGISTREMENT À TITRE DE COSMÉTologue DE SERVICE ITINÉRANT

Pour un meilleur service, un rendez-vous est obligatoire pour rencontrer un employé de l'ACNB.

Nom:

Nom d'entreprise:

N° du permis d'accréditation:

Date d'expiration :

Adresse:

Ville:

Code postal:

N° de téléphone commercial:

Courriel:

Région(s) où les services seront offerts (Comté):

Afin de qualifier pour le permis de service itinérant, vous devez détenir un permis valide en cosmétologie. Le permis de service itinérant vous permettra d'offrir des services de cosmétologie à l'extérieur du salon (dans la résidence de vos clients, bureau, hôtel ou motel), en excluant les hôpitaux et les foyers de soins, où les services sont offerts qu'aux patients.

POLOTIQUES #2	PRÉVENTION ET CONTRÔLE DES INFECTIONS	VOS INITIALES
A	Les accessoires et le matériel qui servent ou doivent servir sur plus d'un client, et qui viennent en contact direct avec le client, doivent être rigoureusement nettoyés après chaque utilisation et maintenus propres en permanence.	
B	Après leur dernière utilisation sur un client et avant de servir sur un autre client, les accessoires destinés aux services de cosmétologie doivent être rincés et lavés juste après, désinfectés selon les directives du fabricant, puis conservés dans un espace propre et couvrir.	
C	Les pots de cire doivent être couverts et seuls des applicateurs jetables à usage unique peuvent servir à l'application de cire; pas de seconde prise avec le même applicateur	
D	Les employés devraient avoir l'usage de gants quand ils en ont besoin	
E	Les articles poreux doivent obligatoirement être jetés après chaque utilisation.	
I	Les cosmétologues doivent se laver rigoureusement les mains avant d'exécuter un service	
K	Les cosmétologues doivent avoir un contenant couvert pour les procédures de désinfection	

POLITIQUES #3	SERVICES MOBILES	VOS INITIALES
A	Les cosmétologues qui souhaitent proposer des services à l'extérieur du salon de cosmétologie doivent obtenir le permis de service mobile en présentant une demande, en payant les frais exigés et en respectant les politiques sur le contrôle ou la prévention des infections	
B	Vous devez porter la licence de service mobile dans votre trousse et la renouveler chaque année.	
C	Le matériel mobile sert à fournir des services mobiles de cosmétologie et n'est pas fixé en permanence dans un établissement de cosmétologie.	
D	Quiconque fournit des services mobiles plus de dix heures par semaine devra obligatoirement posséder un permis de service mobile à renouveler séparément des autres licences et permis	

LISTE DES DÉSINFECTANTS ET NETTOYANTS INCLUS DANS VOTRE TROUSSE

MÉTHODE DE PAIEMENT

J'ai inclus avec ma demande, un chèque ou un mandat de poste, dans le montant de **\$224.00** pour la demande du permis des services itinérants et **\$60** pour la licence..

J'ai payé les frais de demande, dans le montant de **\$224.00** et **\$60** pour la licence., par carte de crédit (sur le site web ou par téléphone).

Lorsque votre demande sera approuvée, vous recevrez votre permis de service itinérant et le certificat par la poste. Votre permis de service itinérant sera valide pour un (1) an et devra être renouvelé avant la date d'expiration. La cotisation annuelle est de 125\$.

J'ai lu les exigences pour obtenir le permis de service itinérant et je comprends qu'avec ce permis, je ne suis pas autorisé d'offrir des services de cosmétologie dans ma résidence personnelle. Je me conformerai aux Statuts et Règlements de l'Association de cosmétologie du Nouveau-Brunswick, ainsi que les exigences de désinfection.

- Lorsqu'une demande pour des cosmétologues itinérants dans ma région est faite, j'autorise l'ACNB à divulguer, mon numéro de téléphone commercial.**

Signature _____ Date _____

Veillez soumettre votre demande à l'Association de cosmétologie du Nouveau-Brunswick:

Poste	Courriel	Facsimile
220 chemin Whiting Fredericton, N.-B. E3B 5V5	saloninfo@canb.ca	(506) 458-1354